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 Mida tähendab Sinu jaoks EOK 

sportlaskomisjoni töö?  Mida te seal 

arutate ja otsustate? 

Komisjoni eesmärgiks on sportlaste huvide 

esindamine ja seisukohtade edastamine 

EOK-le. Kuna komisjonis on esindatud nii 

mees- kui naissportlased ja individuaal- ning 

võistkonnaalade esindajad, siis meie ühine 

seisukoht peaks peegeldama väga laia 

sportlaste huvigruppi.  

 Mis on esimesed või olulisemad asjad, 

mida plaanid komisjonis ette võtta? 

Oluline oleks saavutada teadmine ja tunne, 

et sportlaste arvamusega arvestatakse 

otsuste tegemisel. See oleks suur 

edasiminek ja sealt edasi on juba puhtalt 

meie ühine edasipüüdlus hoida sportlaste 

häält kõlavana.         
 

 Mida ootad koostöölt uute Eesti Olümpiakomitee juhtidega?  

Iga uue alguse puhul on esialgu ootused kõrged. Loodetavasti toob uus juhtkond paremad 

päevad Eesti spordi juhtimisse. 

 

 Kuulud sportlaskomisjoni esimehena ka tööd alustavasse EOK täitevkomiteesse. 

Millised võiksid Sinu hinnangul olla vastvalitud täitevkomitee tugevad küljed? Ja 

millised vähem tugevad? 

Loodetavasti saab uue täitevkomitee tugevuseks uus juhtimismudel, kus igal liikmel on 

konkreetne valdkond, mida ta koordineerima asub. Nõrkuseks on kindlasti osad liikmed, kelle 

senine tegevus ei anna usku, et nende kaasamine meie sporti uuele taseme aitaks viia. 

 Mida sa sellel teemal veel kergejõustikusõpradele öelda tahaksid?  

Kindlasti on kahju, et sellised erakorralised valimised pidid toimuma olümpia-aastal ja palju 

inimeste väärtusliku energiat kulus 4 kuud enne olümpiamänge valimistele. Samas loodame, 

et Rio mängud lähevad meie sportlastel edukalt ja saame sügisel vaadata positiivsete 

emotsioonidega Tokyo suunas. 

 
Soovime Gerdile säravaid tulemusi Amsterdamis ja Rios  

ning edu sportlaskomisjoni esimehena! 
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